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Protokół Nr VII/2015 
z sesji Rady Gminy Sienno 

odbytej w dniu 27 kwietnia 2015 roku 
 
 

                     Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Sienno w godzinach 9.00 – 12.00.  
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Roman Markiewicz. 
Protokołował inspektor UG Barbara Capała. 
 
W sesji wzięli udział: 
1.Radnych Rady Gminy                                                                                        -  14 
2.Wójt Gminy                                                                                                         -  Mariusz Strąk 
3.Sekretarz Gminy                                                                                                 -  Piotr Dąbrowski   
4.Skarbnik Gminy                                                                                                   -  Jolanta Karolik                                                   
5.Radna Rady Powiatu w Lipsku członek Zarządu Powiatu Lipskiego          -  Lucyna Gaik 
6.Radny Rady Powiatu Lipskiego                                                                        -  Paweł Niedziela 
7.Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Siennie                                       -  Wioletta Polak 
8.Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Siennie                                           -  Anna Ziętala 
9.Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Siennie                   -  Grażyna Antoszewska 
10.Sołtysi                                                                                                                -  25 osób 
11.Redaktor „Gazety Ostrowieckiej” 
12.Przedsiębiorcy prowadzący działalność na terenie gminy 
13.Mieszkańcy gminy 
 
Porządek obrad: 
1.Otwarcie obrad.   
2.Przyjęcie protokołu Nr VI/2015 z sesji odbytej w dniu 12 marca 2015 roku. 
3.Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy. 
4.Sprawozdanie z realizacji zadań przez GOPS Sienno w 2014 roku. 
5.Rozpatrzenie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
   Problemów Alkoholowych za 2014 rok. 
6.Sprawozdanie z realizacji Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania  
   bezdomności zwierząt na terenie gminy Sienno w 2014 roku. 
7.Przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki  
   Publicznej w Siennie. 
8.Przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Kultury 
   w Siennie. 
9.Przyjęcie uchwały w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury – Gminnego  
   Ośrodka Kultury w Siennie i Gminnej Biblioteki Publicznej w Siennie. 
10.Przyjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań  
     i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Sienno. 
11.Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawieranie umów użyczenia nieruchomości 
     Gminy Sienno. 
12.Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Lipskiemu. 
13.Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w Uchwale budżetowej na 2015 rok. 
14.Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Sienno  
     na lata 2015 – 2020. 
15.Interpelacje i wnioski. 
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Przebieg obrad: 
Ad.1.Przewodniczący Rady Gminy Roman Markiewicz otworzył sesję. Powitał radnych, Wójta 
Gminy, Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy, sołtysów oraz zaproszonych gości.  Po sprawdzeniu 
podpisów na liście obecności stwierdził quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Nieobecny usprawiedliwiony był radny Krzysztof Sieczka. Następnie Przewodniczący Rady Gminy 
poinformował o złożeniu przez Wójta Gminy do Rady autopoprawki do projektu uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Sienno polegającej na dodaniu dwóch załączników do uchwały dotyczących 
Sienna oraz złożeniu opisowej analizy proponowanych zmian do studium. Autopoprawka wraz  
uzasadnieniem została przedłożona radnym na piśmie. 
Pytań ani uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Gminy Roman Markiewicz zgłosił wniosek o wycofanie z porządku obrad 
punktu 10. Przyjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Sienno. 
Wójt Gminy Mariusz  Strąk przychylił się do wniosku. 
Rada przyjęła wniosek o wycofanie punktu 10 w głosowaniu jawnym, 13 głosami za, przy 1 głosie 
wstrzymującym, głosów przeciwnych nie było, na ustawowy skład 15 radnych. 
Przewodniczący Rady Gminy Roman Markiewicz odczytał proponowany porządek obrad po zmianie.  
Radna Jadwiga Gajos zapytała, czy odrzucenie punktu 10 nie wyklucza przyjęcia punktu 11.  
Wójt Gminy potwierdził, że nie wyklucza. 
Radna Cecylia Małaczek zapytała, czy jest to zgodne z prawem, że Rada poprzedniej kadencji 
zatwierdziła zmiany studium i przystąpienie do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania a obecnie proponuje się zmianę studium, która jest wiążąca dla planu. 
Wójt Gminy Mariusz  Strąk odpowiedział, iż jest to zgodne z prawem. Wyjaśnił, iż wpłynęły wnioski 
od przedsiębiorców, którzy chcą inwestować i rozwijać działalność na terenie naszej gminy. Ażeby 
mogli to zrobić jest konieczne wprowadzenie zapisów w studium.   
Rada Cecylia Małaczek zwróciła się do Wójta pragnąc uczulić go, iż zmiana studium narazi 
mieszkańców na niepotrzebne frustracje. Studium będzie wyłożone i przez 21 dni można będzie 
zgłaszać wnioski.  Nie wiadomo kto i jaki może złożyć wniosek, a są w tym temacie  przykre 
doświadczenia z poprzednich lat. Zwróciła też uwagę, iż wnioski od przedsiębiorców nie zostały 
złożone teraz, są to wnioski zaszłe, osoby te miały czas na zgłoszenie wniosków przy poprzedniej 
zmianie studium i dlaczego tego nie zrobiły. Uważa, że można z tymi wnioskami jeszcze poczekać, 
skoro przez dwa lata nic nie zrobiono. Studium zostało zatwierdzone w 2014 roku, mieszkańcy 
walczyli aby nie było niekorzystnych zapisów. Radna Cecylia Małaczek wniosła  o wycofanie z 
porządku obrad punktu oznaczonego po przegłosowanej zmianie numerem 10. Przyjęcie uchwały  
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Sienno. 
Sekretarz Gminy Piotr Dąbrowski zwrócił uwagę na ściśle określone procedury przy uchwalaniu 
studium, a przede wszystkim bardzo rygorystyczne terminy, które muszą być bezwzględnie 
przestrzegane. Wnioski przedsiębiorców i mieszkańców wpłynęły po terminie, pozostało ich do 
rozpatrzenia niezałatwionych kilkanaście. Wskazał, iż zmiana studium następuje na wniosek 
mieszkańców lub z inicjatywy władz gminy. Dopóki nie ma przyjętego planu można wprowadzić 
zmiany do studium. Wprowadzenie wnioskowanych zmian zaspokoi zapotrzebowanie na kolejnych 
kilka lat. Sekretarz poinformował, iż uchwały dotyczące studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego oraz planu zagospodarowania przestrzennego są najbardziej 
kontrolowanymi uchwałami przez nadzór prawny Wojewody,  przesyła się je do Warszawy wraz  
z całą dokumentacją, tam sprawdzany jest każdy dokument. Administracja przywiązuje do 
przestrzegania procedur szczególną uwagę, ponieważ niedopełnienie procedur skutkowałoby 
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finansowo dla gminy.  Opracowanie planu są to duże koszty i nikt nie może pozwolić na uchybienie 
procedur. 
Wójt Gminy Mariusz  Strąk odczytał zapisy ustawy o zagospodarowaniu przestrzennym mówiące, iż 
rozstrzygnięcia Wójta Gminy o nieuwzględnieniu wniosków złożonych do projektów studium lub 
planu zagospodarowania przestrzennego nie podlegają zaskarżeniu do sądu administracyjnego. 
Wójt zapewnił, iż żaden wniosek godzący w interesy mieszkańców nie zostanie przez niego 
zaakceptowany.  
Przewodniczący Rady Gminy Roman Markiewicz zaproponował powołanie doraźnej komisji ds. 
zagospodarowania przestrzennego złożoną np. z pięciu radnych, która zajęłaby się tym tematem. 
Radna Cecylia Małaczek podtrzymała wniosek o wycofanie z porządku obrad punktu 10 Przyjęcie 
uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Sienno. 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad wnioskiem. 
Rada wniosek odrzuciła w głosowaniu jawnym, 9 głosami przeciw, 4 głosami za, 1 głosem wstrzymującym, na 
ustawowy skład 15 radnych. 
Nie zgłoszono innych uwag ani wniosków do porządku obrad.  
                                                                       
Ad.2.Nie zgłoszono uwag do protokołu Nr VI/2015 z sesji odbytej w dniu 12 marca 2015 roku.  
Rada przyjęła protokół Nr VI/2015 w głosowaniu jawnym, jednogłośnie, 14 głosami za, na ustawowy  
skład 15 radnych. 
                                                                                                                                                                                         
Ad.3.Wójt Gminy Mariusz Strąk przedstawił sprawozdanie z pracy w okresie pomiędzy sesjami  
informując o następujących sprawach: 
-wydano czternaście zarządzeń; 
-skierowano do Rady Gminy dziewięć projektów uchwał; 
-sprzedano lokal mieszkalny w Siennie przy ul. Szkolnej 6D za cenę 30.500 zł; 
-z powodu braku chętnych nie odbył się drugi przetarg na sprzedaż nieruchomości w Kadłubku,  
 ogłoszono przetarg trzeci przy obniżonej cenie; 
-zakończone i odebrane zostały roboty przy modernizacji drogi w Jaworskiej Woli; 
-zakończone zostały i odebrane roboty przy remoncie budynku w Kochanówce. 
W uzupełnieniu pisemnego sprawozdania poinformował, iż wykonano szereg napraw dróg 
lokalnych. Odczytał wykaz wykonanych dróg do 22 kwietnia 2015 roku.  
Radni Kazimierz Boniatowski i Andrzej Małaczek zapytali o zgłaszane przez nich odcinki dróg. 
Wójt Gminy odpowiedział, iż naprawy wykonywane są etapami. 
Nie zgłoszono innych pytań ani uwag do sprawozdania Wójta Gminy. 
 
Ad.4.Wójt Gminy Mariusz Strąk wskazał kierownik GOPS do przedstawienia sprawozdania. 
Kierownik GOPS Grażyna Antoszewska omówiła pisemną informację dotyczącą realizacji zadań przez 
GOPS w 2014 roku. Przedstawiła główne założenia i cele, rodzaje świadczeń i ich wysokość, rodzaje 
prowadzonej pracy socjalnej. 
Komisja Oświaty Kultury i Zdrowia oceniła pozytywnie pracę GOPS w 2014 roku. 
Nie zgłoszono pytań ani uwag do przedłożonych informacji. 
Przewodniczący Rady Gminy zamknął ten punkt obrad. 
 
Ad.5.Wójt Gminy Mariusz Strąk przedstawił sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2014 roku. 
Radna Cecylia Małaczek  wskazała na wydatek za wynajem boiska na rozgrywki piłkarskie. Zwróciła 
uwagę, iż  klub „Zawisza” ma środki na działalność przyznane z budżetu gminy, a wydatkowane na 
wynajem 500 zł można było przeznaczyć np. na zakup sprzętu do świetlic. Następnie zgłosiła 
wniosek o doposażenie świetlicy w Olechowie Starym w sprzęt do piłki siatkowej, tj. siatkę i piłki. 
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Kierownik GOPS Grażyna Antoszewska wyjaśniła, iż wydatek dotyczył wynajmu boiska dla drużyny 
młodzieżowej w ramach organizacji zajęć pozalekcyjnych. 
Radna Małgorzata Dygas – Gruszczyńska prosiła o udostępnienie kontaktu telefonicznego do 
psycholog przyjmującej w punkcie konsultacyjnym w Siennie.  
Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury i Zdrowia Beata Ćwik poinformowała, iż komisja oceniła 
pozytywnie realizację Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
w 2014 roku. 
Nie zgłoszono innych pytań ani uwag. 
 
Ad.6.Wójt Gminy Mariusz Strąk przedstawił sprawozdanie z realizacji Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Sienno w 2014 
roku. 
Sołtys wsi Hieronimów poruszył problem podrzucania psów z przejeżdżających samochodów  
z innych gmin. 
Wójt Gminy zaapelował o zgłaszanie takich zaobserwowanych przypadków. 
Nie zgłoszono pytań ani uwag do sprawozdania. 
Komisja Rolnictwa i Bezpieczeństwa Publicznego zaopiniowała pozytywnie realizację programu        
w 2014 roku. 
Przewodniczący Rady Gminy zamknął ten punkt obrad. 
 
Ad.7.Sprawozdanie finansowe Gminnej Biblioteki Publicznej w Siennie za 2014 rok przedstawiła 
Skarbnik Gminy Jolanta Karolik. 
Nie zgłoszono uwag ani pytań. 
Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury i Zdrowia Beata Ćwik poinformowała, iż komisja 
zaopiniowała pozytywnie sprawozdanie finansowe za 2014 rok 
Przewodniczący Rady Gminy Roman Markiewicz zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
Rada przyjęła uchwałę Nr VII/22/2015 w głosowaniu jawnym, jednogłośnie, 14 głosami za, na 
ustawowy skład 15 radnych. 
 
Ad.8. Skarbnik Gminy Jolanta Karolik przedstawiła sprawozdanie finansowe Gminnego Ośrodka 
Kultury w Siennie za 2014 rok. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury i Zdrowia Beata Ćwik poinformowała, iż komisja 
zaopiniowała pozytywnie sprawozdanie finansowe. 
Przewodniczący Rady Gminy Roman Markiewicz zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
Rada przyjęła uchwałę Nr VII/23/2015 w głosowaniu jawnym, jednogłośnie, 14 głosami za, na 
ustawowy skład 15 radnych. 
 
Ad.9.Wójt Gminy Mariusz Strąk zlecił Sekretarzowi Gminy zreferowanie tematu dotyczącego 
projektu uchwały w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury – Gminnego Ośrodka 

Kultury w Siennie i Gminnej Biblioteki Publicznej w Siennie. 
Sekretarz Gminy Piotr Dąbrowski przedstawił regulacje dotyczące włączania bibliotek do innych 
instytucji kultury funkcjonujących w gminie. 
Radna Jadwiga Gajos zapytała, czy robione były prognozy co do oszczędności po połączeniu 
Gminnego Ośrodka Kultury i Gminnej Biblioteki Publicznej. 
Sekretarz Gminy odpowiedział, iż oszczędności nie będą duże – na obsłudze finansowej oraz na 
dodatku funkcyjnym, w sumie kilka tysięcy na rok. 
Radna Lidia Łepecka zapytała, czy w wyniku połączenia instytucji nikt nie straci pracy. 
Wójt Gminy odpowiedział, że nie,  miejsca pracy zostaną zachowane. 
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Nie zgłoszono innych pytań. 
Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury i Zdrowia Beata Ćwik poinformowała, iż komisja 
zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Roman Markiewicz zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
Rada przyjęła uchwałę Nr VII/24/2015 w głosowaniu jawnym, jednogłośnie, 14 głosami za, na 
ustawowy skład 15 radnych. 
Przewodniczący Rady Gminy Roman Markiewicz zarządził 15-minutową przerwę. 
Po przerwie wznowiono obrady. 
 
Ad.10.Sekretarz Gminy Piotr Dąbrowski omówił mapki stanowiące załączniki do uchwały  
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Sienno. 
Wójt Gminy Mariusz  Strąk omówił wnioski złożone do studium: 
Dziesięć wniosków mieszkańców Starej Wsi dotyczące przeznaczenia działek rolnych pod zalesienia, 
załącznik nr 4 - są to tereny podmokłe, mieszkańcy nie mają korzyści z tych działek, a płacą podatki 
jak za grunty orne – Wójt przychyla się do wniosku mieszkańców. 
Dwa wnioski przedsiębiorców dotyczące wsi Wierzchowiska Pierwsze przy drodze wojewódzkiej, 
przeznaczenie działek rolnych pod tereny usług oraz obiektów produkcyjnych, załącznik nr 9.  
Wniosek przedsiębiorcy dotyczący wsi Ludwików, przeznaczenie działki o funkcji mieszkalnictwa 
rolniczego i zabudowy zagrodowej oraz rolnej pod tereny usług oraz obiektów produkcyjnych- 
załącznik nr 7. 
Wniosek przedsiębiorcy dotyczący wsi Stara Wieś przy trasie do Ostrowca Świętokrzyskiego, 
przeznaczenie działek o funkcji mieszkalnictwa rolniczego i budowy zagrodowej pod tereny usług 
oraz obiektów produkcyjnych- załącznik nr 5. 
Wniosek przedsiębiorcy dotyczący wsi Trzemcha Górna, przeznaczenie działek o funkcji 
mieszkalnictwa rolniczego i budowy zagrodowej pod tereny usług oraz obiektów produkcyjnych- 
załącznik nr 6. 
Wniosek przedsiębiorcy dotyczący wsi Wierzchowiska Pierwsze przy drodze wojewódzkiej, 
przeznaczenie działki rolnej pod obiekty produkcyjne – załącznik nr 8. 
Wniosek osoby fizycznej dotyczący Sienna ul. Ostrowiecka, przeznaczenie działki o funkcji zieleni 
urządzonej pod funkcje mieszkalno-usługowe- załącznik nr 2. 
Dwa wnioski Wójta Gminy: dotyczący Sienna ul. Cmentarna, przeznaczenie terenów rolnych pod 
funkcje cmentarne z przeznaczeniem pod miejsca parkingowe przy cmentarzu- załącznik nr 1 oraz 
dotyczący Sienna ul. Bałtowska, przeznaczenie działek o funkcji zabudowy zagrodowej pod tereny 
usług oraz obiektów produkcyjnych – załącznik nr 3. 
Wójt Gminy wskazał, iż wnioski złożone przed przedsiębiorców zasługują na uwzględnienie , gdyż 
dotyczą  rozwoju inwestycji. Wiąże się to z powstaniem nowych miejsc pracy,  a co za tym idzie 
zmniejszeniem bezrobocia, zwiększy się też podatek od takiej nieruchomości. Popiera te wnioski  
i prosi o ich uwzględnienie. Wójt Gminy zwrócił się do radnych o umożliwienie rozwoju 
przedsiębiorczości na terenie gminy Sienno. Przedsiębiorcy chcą inwestować, rozwijać działalność, 
dlatego prosi o pozytywne podejście i przyjęcie uchwały. Następnie Wójt Gminy przedstawił 
argumentację do złożonych przez siebie wniosków. Pierwszy wniosek dotyczy możliwości budowy 
parkingu przy cmentarzu w Siennie ul. Cmentarna. Jest to wniosek zasadny, gdyż zarówno 
mieszkańcy jak i osoby przyjezdne mają problem z zaparkowaniem samochodu przy cmentarzu 
 i dobrze byłoby aby powstał tam parking. Drugi wniosek Sienno ul. Bałtowska dotyczy umożliwienia 
powstania w tym miejscu inwestycji - gdyby ktoś był zainteresowany będzie miał taką możliwość. 
Wójt Gminy wskazał, iż zmiana studium następuje wyłącznie w związku ze złożonymi wnioskami. 
Prosi o dementowanie pogłosek krążących w społeczeństwie dotyczących wiatraków, nie ma o tym 
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mowy, rozpatrywane będą wyłącznie wnioski zgłoszone przez przedsiębiorców. Do zmiany studium 
należy też wprowadzić zmiany odnoszące się do aktualnego stanu prawnego,  zmiany wynikające 
z gminnej ewidencji zabytków, dotyczące gospodarki odpadami. Następne zmiany to usunięcie ze 
studium zapisów ograniczających właścicieli w budowie ogrodzeń z prefabrykatów betonowych  
i żelbetonowych. Nadmienił,. Że gdyby w tej chwili inspektor nadzoru przeprowadził kontrole 
ogrodzenia betonowe i żelbetonowe byłyby do rozbiórki. Następna zmiana to wprowadzenie zapisu 
umożliwiającego właścicielom modernizację, remonty i adaptację budynków położonych na 
terenach leśnych. Dotyczy to Dębowego Pola, Wyględowa i Jaworskiej Woli. Istniejące aktualnie 
zapisy uniemożliwiają jakiekolwiek prace przy budynkach położonych w lasach. Na koniec 
wypowiedzi Wójt Gminy odnosząc się do sprawozdania GOPS w części dotyczącej bezrobocia 
zaapelował o przychylenie się do wniosków przedsiębiorców i przyjęcie uchwały, nie powiększać 
stopy bezrobocia w gminie. 
Sekretarz Gminy Piotr Dąbrowski wskazał, iż to Rada wyznacza obszary, na których następują 
zmiany. Te zmiany będą obowiązywały na kilka lat, nastąpią tylko w obrębie przedstawionych 
radnym mapek i żadne inne nie będą możliwe. Takie ścisłe wskazanie terenów wyklucza inwazję 
niechcianych inwestorów. Zdarza się od czasu do czasu, że na maila wpływają zapytania firm             
o zainteresowanie lokalizacją elektrowni wiatrowych w gminie ale jeśli gmina da odpowiedź 
negatywną, to na tym się kończy. Sekretarz podkreślił, iż posiadane przez gminę plany nie 
przewidują lokalizacji elektrowni wiatrowych na terenie Gminy Sienno. 
Przewodniczący Rady Gminy Roman Markiewicz zapytał, czy plan zapewnia warunki dla inwestorów. 
Sekretarz Gminy Piotr Dąbrowski odpowiedział, iż od początku swojej pracy dążył do tego i  optował 
za przyjęciem planu zagospodarowania przestrzennego dla gminy Sienno. Posiadanie przez gminę 
planu ułatwia wiele spraw ale i wprowadza ograniczenia. W gminach nie posiadających planów np. 
Iłża nie można było zakazać budowy wiatraków. Posiadany przez gminę Sienno plan spełnia 
podstawowe wymogi, pozwala na realizację różnych zadań, mieszkańcy nie mają utrudnień np. przy 
uzyskaniu zezwolenia na budowę. Zmiany planów zagospodarowania przestrzennego są zawsze 
rozszerzeniem zakresu,  dopuszczają nowe możliwości. Przyjmując uchwałę radni dopuszczą 
możliwość inwestowania w wyznaczonych obszarach gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy Roman Markiewicz odczytał pismo podpisane przez czternastu 
przedsiębiorców z terenu gminy apelujące o wprowadzenie zmian do studium umożliwiających 
rozwój przedsiębiorczości i utworzenie nowych miejsc pracy. 
Radna Cecylia Małaczek polemizowała z  wypowiedzią Sekretarza Gminy. Plan nie uwalnia gminy od 
niechcianych inwestycji. Zapytała, czy w poprzednim studium był zapis umożliwiający budowę 
elektrowni wiatrowych na terenie gminy. 
Sekretarz Gminy Piotr Dąbrowski wyjaśnił, że studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Sienno przyjęte było w 1999 roku, nikt wówczas nie mówił ani nie myślał 
nawet o wiatrakach . Przepisy dotyczące zagospodarowania przestrzennego zobowiązywały do 
umieszczenia w studium zapisu mówiącego, że na terenie gminy dopuszcza się rozmieszczenie 
urządzeń wytwarzających energię odnawialną powyżej 100KW.  Proponowana poprzednio na 
wniosek inwestora zmiana do studium dotyczyła zaznaczenia terenów pod wiatraki, bo ich wówczas 
w studium nie było. Starosta nie wydał firmie zezwolenia na budowę, bo nie było takich terenów   
w planie zaznaczonych.  
Radna Cecylia Małaczek zapytała, czy Starosta mógł wtedy wydać decyzję. 
Sekretarz Gminy odpowiedział, że Starosta musi działać zgodnie z prawem, nie mógł wydać decyzji, 
bo byłoby to niezgodne z planem zagospodarowania przestrzennego. Obecny stan prawny nie 
pozwala na budowę tego typu obiektów na terenie gminy. 
Radna Małgorzata Dygas-Gruszczyńska zapytała, czy przyjęcie uchwały w dniu dzisiejszym nie 
zamknie drogi innym przedsiębiorcom. 
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Sekretarz Gminy Piotr Dąbrowski odpowiedział, że nie ma już możliwości na zgłoszenie wniosków, 
bo nie zmienia się całego studium, studium zmieniane jest punktowo. 
Radna Małgorzata Dygas-Gruszczyńska zapytała, czy w obrębie tych wyznaczonych miejsc można 
składać wnioski. 
Sekretarz Gminy odpowiedział, że są określone procedury, które muszą być ściśle przestrzegane. 
Radna Cecylia Małaczek zasugerowała uściślenie  zapisu poprzez dodanie w §1 ust. 1 słowa 
„częściowych” przez słowem „zmian” oraz w ust. 2 poprawić „do nr 9”. 
Poprawki zaakceptowano przez aklamację. 
Przewodnicząca Komisji Budżetowej Cecylia Małaczek poinformowała, iż Komisja dwoma głosami 
przeciw przy 1 głosie wstrzymującym zaopiniowała negatywnie projekt uchwały. 
Nie zgłoszono innych uwag ani pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Roman Markiewicz odczytał tekst uchwały z poprawkami i zarządził 
głosowanie nad jej przyjęciem.  
Rada przyjęła uchwałę Nr VII/25/2015 w głosowaniu jawnym, 12 głosami za, 2 głosami przeciw, nikt 
nie wstrzymał się od głosowania, na ustawowy skład 15 radnych. 
Wójt Gminy Mariusz Strąk podziękował Radzie za przyjęcie uchwały, za przychylne podejście do 
przedsiębiorczości w gminie i prorozwojowość. 
 
Ad.11.Wójt Gminy Mariusz Strąk udzielił wyjaśnień do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na zawieranie umów użyczenia nieruchomości Gminy Sienno. 
Sekretarz Gminy podał w uzupełnieniu, iż jednostki OSP są stowarzyszeniami, brak uregulowania 
spraw własności przeszkadzał w pozyskaniu środków.  
Radny Andrzej Małaczek poinformował, że nawet po przyjęciu uchwały niektóre jednostki nie 
posiadające REGONU nie będą mogły wystąpić o środki. 
Radna Małgorzata Dygas-Gruszczyńska zwróciła uwagę na problem z zarządzaniem świetlicami  
w miejscowościach , gdzie funkcjonują tzw. strażnico-świetlice. 
Przewodnicząca Komisji Budżetowej Cecylia Małaczek poinformowała, iż Komisja zaopiniowała 
pozytywnie projekt uchwały. 
Nie zgłoszono innych uwag ani pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Roman Markiewicz zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały.  
Rada przyjęła uchwałę Nr VII/26/2015 w głosowaniu jawnym, jednogłośnie, 14 głosami za, na 
ustawowy skład 15 radnych. 
 
Ad.12.Wójt Gminy Mariusz Strąk przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
rzeczowej Powiatowi Lipskiemu. 
Nie zgłoszono uwag ani pytań. 
Przewodnicząca Komisji Budżetowej Cecylia Małaczek poinformowała, iż Komisja zaopiniowała 
pozytywnie projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Roman Markiewicz zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały.  
Rada przyjęła uchwałę Nr VII/27/2015 w głosowaniu jawnym, jednogłośnie, 14 głosami za, na 
ustawowy skład 15 radnych. 
 
Ad.13. Skarbnik Gminy Jolanta Karolik omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w Uchwale 
budżetowej na 2015 rok. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Komisji Budżetowej Cecylia Małaczek poinformowała, iż Komisja zaopiniowała 
pozytywnie proponowane zmiany budżetowe. 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
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Rada przyjęła uchwałę Nr VII/28/2015 w głosowaniu jawnym, jednogłośnie, 14 głosami za, na 
ustawowy skład 15 radnych. 
    
 
Ad.14. Skarbnik Gminy Jolanta Karolik omówiła zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Sienno na lata 2015-2020. 
Nie zgłoszono uwag ani pytań. 
Przewodnicząca Komisji Budżetowej Cecylia Małaczek poinformowała, iż  Komisja zaopiniowała 
pozytywnie projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Roman Markiewicz zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
Rada przyjęła uchwałę Nr VII/29/2015 w głosowaniu jawnym, jednogłośnie, 14 głosami za, na 
ustawowy skład 15 radnych. 
 
Ad.15.Przewodniczący Rady Gminy Roman Markiewicz przypomniał o obowiązku złożenia przez 
radnych oświadczeń majątkowych za 2014 rok do dnia 30 kwietnia 2015 roku.  
Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał wniosek mieszkańców Starej Wsi zgłoszony przez 
radną Sylwię Borek dotyczący utwardzenia na targowicy miejsca pod parking dla samochodów i 
miejsca dla rowerów oraz ustawienie znaku zakazu wjazdu samochodów ciężarowych na ul. 
Partyzantów. 
Radna Lidia Łepecka podziękowała Wójtowi i Radzie za przychylenie się do prośby i przeznaczenie 
środków na pokrycie dachowe świetlicy w Aleksandrowie Dużym. 
Radna Cecylia Małaczek zgłosiła wniosek o podjęcie starań i utworzenie w Siennie punktu 
Powiatowego Urzędu Pracy, gdzie mogliby się odkontować bezrobotni mieszkańcy naszej gminy. 
Taki punkt funkcjonował niegdyś, byłoby to duże ułatwienie dla osób bezrobotnych z uwagi na koszt 
dojazdu i ograniczenia komunikacyjne. 
Radny Julian Siwek zapytał o ośrodek zdrowia w Osówce. 
Wójt Gminy odpowiedział, że sprawa jest na etapie rozstrzygnięcia.  
Mieszkaniec Sienna Krzysztof Tomanek podziękował w imieniu przedsiębiorców za przychylenie się 
do wniosków i przyjęcie uchwały. 
Radna Renata Bęc zapytała o doprowadzenie światłowodów i możliwość podłączenia internetu. 
Sekretarz Gminy Piotr Dąbrowski odpowiedział, iż doprowadzenie światłowodów do miejscowości 
finansowane jest przez Samorząd Województwa Mazowieckiego, a już do posesji doprowadzenie 
będą prowadzić firmy komercyjne. 
Radna Jadwiga Gajos przypomniała o składanym wniosku dotyczącym interwencji w sprawie 
uregulowania rzeki Krępianki. Poinformowała, iż wody już opadły i prosiła o ponaglenie firmy przez 
gminę. 
Wójt Gminy obiecał ponowienie interwencji w tej sprawie. 
Nie zgłoszono innych wniosków. 
Przewodniczący Rady Gminy Roman Markiewicz stwierdził, iż porządek obrad VII sesji został 
wyczerpany i zamknął sesję. 
 
 
                                                                                                                                  Przewodniczący Rady Gminy 
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